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P r o t o k ó ł   Nr X/2015 

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 14 października 2015r. 

X nadzwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 14.10 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

- powitała radnych,  Pana Wójta, Panią Skarbnik,  

- stwierdziła quorum radnych – na 14 radnych obecnych 12 radnych, nieobecnych 2 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad i zwróciła się o ewentualne wnioski. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

12 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

 

i przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmiany uchwały budżetowej 2015r., 

b/ zaciągnięcia pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

    i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

3. Zakończenie obrad sesji Rady Gminy. 

 

Ad 2.  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt obu uchwał jednocześnie. Dotacji nie udało się 

uzyskać możemy skorzystać z pożyczki Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Pożyczka jest preferencyjna i niżej oprocentowana i bardziej korzystna niż komercyjne 

kredyty. Nie trzeba również ogłaszać na nią przetargu. W związku z tym, że sytuacja jest 

dość napięta trzeba wykonać odwiert jak najszybciej. Propozycja dla Rady, aby 

zapożyczyć się  

w funduszu. Aby podjąć taką pożyczkę trzeba stworzyć nowe zadanie w budżecie. 

Dlatego jest ta pierwsza uchwała odnośnie zmiany budżetu. Dotyczy tylko tego zadania 

151.284,00 zł, nie chcemy przekroczyć 120tyś, ale uchwała jest na większą kwotę. 

Musimy zmieścić się kwocie, która nie spowoduje procedury przetargowej. Taka 

procedura wydłuży czas. Kwota jest większa, aby zabezpieczyć ewentualne wyższe 

środki. Aby zaciągnąć pożyczkę należy zmienić uchwałę budżetową. Kwota tego zadania 

to 154 tyś. Lepiej podjąć uchwałę na kwotę większą, aby zabezpieczyć środki. WFOŚ nie 

widzi przeciwskazań aby kwota  

na uchwale była wyższa. Miał być również obecny na sesji Pan Soliński, ale właśnie 

wraca z wnioskami suszowymi od wojewody.  

Pan Wójt wyjaśnił problematykę wykopania studni, wspomniał także o propozycjach 

mieszkańców. – awaria ujęcia wody, wiemy na czym polega, były różne głosy społeczne. 

Docelowa gwarancja możliwości pracy takiej pompy jest do 30 lat, a obecne pompy 

pracują 28 lat. Mówiło się już o konieczności wykonania drugiego i trzeciego odwiertu. 

,,Po co kupować nowy telewizor, jeśli stary jeszcze gra”. Projektant studni był zdziwiony 
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dlaczego tak długo ujęcie było eksploatowane. Brak konserwacji i niedofinansowanie 

doprowadziło do rozszczelnienia filtrów. Kwota do wydania jest duża. Nie było do tej 

pory tak dużych wolnych środków w budżecie, aby zrobić taką inwestycję. 

Radny Pan Jachimowski  – Proszę o konkrety, szczegóły są znane. 

Pan Wójt  -  potrzebny jest jak najszybszy tryb, te ujęcie z którego korzystamy, również 

może ulec awarii. Obecne ujęcie, też może ulec awarii i doprowadzić do braku wody. 

Projektant zrobił projekt w ciągu 4 dni. Zapytania poszły w trybie bezprzetargowym, 

zostały już wysłane. Koszt to około 150 tys. zł to już zamówienia publiczne. Dlatego Pan 

Gondek zaproponowała, aby to zrobić dwuetapowo. 1 zadanie odwiert około 120.000,00 

zł. A później zakład komunalny zapewni głowicę. Do tej pory na Malcie funkcjonuje stary 

system. Obecna technologia jest inna, montowane są odpowiednie kopuły, które 

zapewniają ułatwiony dostęp p do ujęcia. Musimy poczekać około tygodnia na oferty, 

wysłano je do 4 wykonawców. Potem wybrani przedstawiają plan robót tego odwiertu. Z 

tym planem jedziemy do Poznania do dyrektora urzędu górniczego, który nie będzie 

przetrzymywał dokumentów, do czego się po rozmowach zobowiązał. Wykonawca to już 

później odbierze. 

W tym miejscu na sesję przybył Pan Rady Buczkowski i  na 14 radnych obecnych było 13 

radnych.  

 

Pani Skarbnik – Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska wyda decyzję na temat 

pożyczki 23 października 2015. Gdyż ma wtedy posiedzenie i podejmie decyzje czy 

pożyczka będzie nam udzielona.. Mamy na razie wniosek, musimy mieć cały komplet 

dokumentów. Nie możemy przekroczyć wskaźników. W międzyczasie będę się starać  

o  uzyskanie opinii od RIO czy Gmina może powiększyć swoje zadłużenie, gdyż 

pożyczka będzie stanowić nasz dodatkowy dług.  Pożyczka jest na 7 lat z karencją na 18 

miesięcy. Ale nie dłużej niż 12 miesięcy od ukończenia robót. Jednak piszemy na 

maksymalną długość 18 miesięcy. W przypadku gdy roboty związane z nową studnią 

ukończone zostaną w ciągu roku, okres promesy skróci się z 18 do 12 miesięcy. W 

związku z tym wprowadzone zostało nowe zadanie w budżecie w dziale inwestycyjnym. 

Zwiększono wydatki  

i przychody. Gdyż pożyczka nie stanowi źródło zewnętrzne i jest przychodem. Nowa 

pozycja na kwotę 151.284,00 zł. Dług był duży niestety będzie jeszcze większy. 

 

Pan Wójt – jeden odwiert jest niewystarczający. Gdy zrobimy ujęcie  w tym roku 

Zostawimy gminie rok oddechu i konieczny będzie trzeci odwiert, gdyż w każdej chwili 

obecnie używany także może się rozstrzelnić. Tym bardziej że, jeszcze dojdzie Witnica, 

jest szansa na dofinasowanie z gminy Witnica. Jak Słońsk dofinansowywał. Chodzi tutaj  

o m. in. skomputeryzowanie ujęcia. 

  

Pan Radny Hajdajenko – takie ujęcia są bezobsługowe, wcześniej czy później taka 

wymiana będzie potrzebna i teraz można skorzystać z takiej okazji, gdyż obecny system 

jest już przestarzały 

 

Pan Radny Małaczyński - czy Witnica jest chętna do współpracy? 

 

Pan Wójt – nawiązaliśmy współpracę. Gdy robiono przyłącze w Przemysławiu za Tadzia 

Dąbrosia wystosowano zapytanie do Witnicy czy się przyłączają. Do tej pory Wójt 
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Witnicy Pan Zabłocki nie chciał w to wchodzić, gdyż dotyczy to tylko trzech 

miejscowości z tej gminy czyli 50 odbiorców. Pan Zabłocki chciał zrobić przecisk pod 

warta ale to okazał się ze kosztuje około 1 miliona złotych. Nowy burmistrz Witnicy chce 

się  włączyć. 

 

Pani Skarbnik – potrzebny jest wniosek na piśmie. 

 

Pan Wójt – pan Gondek jest w kontakcie z ich zakładem komunalnym Witnica wynajęła 

projektanta. Obecny burmistrz Witnicy jest chętny do podjęci współpracy w zakresie 

wspólnego zaopatrzenia w wodę  i zwiększenia pojemności około Przemysławia. 

 

Pan Radny Buczkowski – Obawiam się, że Słońsk chce zrobić swoje ujęcie.  

 

Pan Radny Hajdajenko – istnieje groźba odejścia Słońska i zmniejszenia dochodów  

o 100tyś. 

 

Pani Skarbnik - 100 tyś to była duża kwota, ale 23 lata temu, teraz już taka nie jest. 

 

Pan Radny Smoliński: - ile Witnica jest w stanie wnieść? 

 

Pani Skarbnik - Słońsk 100 – 150 tyś. 

 

Pan Radny Jachimowski – wróćmy do tematu, rozmawiajmy co teraz, a nie co za rok. 

 

Pani Skarbnik-  to oni zrezygnowali, nie my. 

 

Pan Radny Buczkowski – te ujęcie, które dzisiaj pracuje, może tez ulec awarii i 

zostaniemy z jednym. Uruchomi się to nowe i tak zostaniemy z jednym. 

 

Pan Radny Hajdajenko – w Torzymiu wybito jedno ujęcie i okazało się, że jest o połowę 

mniej wody niż zakładano. Ciągną z nowej studni, ale dużo mniej wody niż się 

spodziewano. 

 

Pan Radny Buczkowski – czy mamy gwarancje ze w obecnym odwiercie będzie 

wystarczająco dużo wody 

 

Pani Skarbnik – były hydrologiczne pomiary. 

 

Pan Wójt -  ja się śmieje ale w poprzednim ustroju sekretarz by powiedział wiercić i tyle,  

a teraz jest problem z dokumentami. Są hydrologiczne pomiary. 

 

Pan Radny Hajdajenko – siła wody jest mniejsza, ciągnie szlam, woda jest; ale jest brudna 

 

Pan  Wójt -  najpierw wszyscy zrzucali winę, że od maja zwiększone zużycie wody. 

 

Pan Radny Małaczyński-  był pobór większy i filtr się rozszczelnił i ciągle brakuje wody. 

 

Pan Wójt – Nowa pompa głębinowa tłoczona, nową technologią. 

 

Pan Radny Małaczyński-  od techniki to nie my, my jesteśmy od finansów. 
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Pani Skarbnik- czy za każdym razem trzeba nową studnię? 

 

Pan Wójt  - teraz jest nowa technologia, plastikowe filtry, łatwiejsze do wymiany. 

 

Pan Radny Hajdajenko – za każdym razem nową studnie trzeba wybijać. 

 

 

Pan Radny Jachimowski- czy jest jakaś opinia, czy jest coś na piśmie że to jest 

nienaprawialne. 

 

Pan Radny Hajdajenko- to tak czy inaczej trzeba było zrobić. 

 

Pan Radny Jachimowski – tak czy inaczej ale gdyby w przyszłości ktoś chciał nas z tego 

rozliczyć. Czemu tego nie naprawialiście, jakieś pismo. Czy jakaś firma może to napisać, 

że jest to ryzykowne, że tego nie da się naprawić.  Jakieś pismo, opinie. 

 

Pan Wójt -  w tej dokumentacji  pisze jednoznacznie.  

 

Pan Radny Jachimowski – ja to rozumiem ale chce mieć na piśmie odpowiedzieć 

dlaczego podjęliśmy się wykopania nowej, a nie naprawy. 

 

Pan Wójt- gdyby się to dało naprawić to byśmy w to, nie wchodzili. 

 

W tym momencie na sesje wszedł Jan Soliński. 

 

Pan Radny Jachimowski – żebym ja to rozumiał czy Dawid, chcemy, aby tu w tej 

dokumentacji to było zapisane. 

 

Pan Przewodnicząca- chodzi o dokument, gdzie jasno to zostanie napisane.   

 

Pan Wójt- prosi o wyjaśnienie sytuacji z odwiertem Pana Solińskiego 

 

Pan Radny Jachimowski – chcemy wiedzieć kto stwierdził, jaka firma stwierdziła, że 

tego nie da się naprawić. 

 

Pan Soliński- decyzja była słuszna, bo ujęcie jest potrzebne, nie uczestniczyłem 

bezpośrednio w rozmowach z fachowcami, bo zaangażowany byłem w sprawy w 

suszowe. Gdy ujęcie ciągnie piach, nie ma innej przyczyny jak dziurawy filtr, filtry są 

zapiaszczone. Zostało to stwierdzone przez geologa i fachowców. 

 

Pan Radny Jachimowski - była pierwsza opinia, że będziemy naprawiać. Chcemy czarno  

na białym ze nie możemy tego naprawić. 

 

Pan Wójt opisuje stan rur, który uniemożliwia obecnie wyciągniecie tych filtrów. 

Porównuje to z nową technologią, gdzie rury umieszcza się w specjalnym, płaszczu. 

 

Pan Radny Jachimowski – mamy trzy miesiące do końca roku, a my mamy wydatki. 

Chcemy podkładkę, ze nie było możliwości naprawy. Żeby ktoś odpowiedzialny napisał. 
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Pan Soliński- telefony się urywały, tyle wydzwoniłem, mam jakieś możliwości  

i ściągnęliśmy firmę z Międzyrzecza i pana geologa.  

 

Pan Wójt opowiedział o badaniach geologicznych oraz wnioskach fachowców na temat 

stanu ujęcia wody na Malcie. 

 

Pan Radny Kruszakin – ujęcie nie nadaję się do użytku. 

 

Pan Radny Jachimowski – tu nie chodzi o ujęcie ale byliśmy poinformowani o kamerze, 

że zjedzie na dół. A teraz musimy kopać nową. Chce wiedzieć kto stwierdził to 

dokładnie. 

 

Pan Soliński – jeśli chce być pan tak zaangażowany w rozmowy nie widzę przeszkód, 

aby pan uczestniczył w nich bezpośrednio. Jak oni tu się zjechali. Bardzo chętnie pana 

zaprosimy. Sprawowanie władzy przez Wójta opierać się powinno na jakimś zaufaniu. 

 

Pan Radny Jachimowski – czy wy nie chcecie mnie zrozumieć, w który m momencie  

na jakiej podstawie, ja nie chcę słowa, ale dokument na którego podstawie Pan Wójt 

jedzie do wojewody, po dotację.  

 

Pan Soliński – nie do końca jest także nie da się jej naprawić, tylko po prostu nie opłaca 

się, jest inna technologia. Ale rachunek ekonomiczny przemawia za nowym odwiertem,. 

Tą trzecią studnię możemy zostawić, bo zawsze trzecie ujęcie było nam potrzebne. Teraz 

robimy drugą  studnię. 

 

Pan Radny Jachimowski - chcemy pismo konkret, od osoby odpowiedzialnej. 

 

Pan Soliński – z tego co mi Wójt i dyr. Zuk przekazał opinia fachowców jest 

jednoznaczna tego nie opłaca się naprawiać. 

 

Pan Radny Jachimowski - Ja rozumiem, ze trzeba nową studnię, ale chce aby było pismo 

w dokumentacji podpisane przez odpowiedzialną osobę. 

 

Pan Soliński- za każdym razem wykonując odwiert tworzy się dokumentacje 

geologiczną, zapoznali się z nią fachowcy na tej podstawie oraz oględzin stwierdzili, że 

potrzebny jest nowy odwiert. Przyjechali na zasadzie grzecznościowej, za wszystko się 

płaci. Przyjechali znając naszą sytuację, aby nam pomóc. Pożyczyli nawet dla ZUK 

pompę 5 stopniową  

do zwiększenia wydajności. Ta pompa nadal jest w użyciu, tej pompy się  nie wyciąga,  

a zakład im ją odkupi.  

 

Pan Radny Jachimowski  - o to mi cały czas chodzi 

 

Pan Wójt – Pan Gondek prowadzi całą dokumentację. 

 

Pan Radny Jachimowski - ale to my mamy wydać pieniądze, a nie Pan Gondek. 

 

Pan Radny Buczkowski – nie będziemy dyskutować nad jednym papierkiem. 

 

Pan Wójt – tu padła sugestia, że wójt powinien pojechać do wojewody. 
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Pan Radny Jachimowski – żeby jechać w spawie dotacji powinien mieć dokument 

najpierw. 

 

Pan Wójt -  najpierw chciałem ugrać, że spotkało nas nieszczęście, ale zaraz poproszono  

o całą dokumentację i wyszło tam, że docelowo w całych planach miał być trzeci główny 

odwiert. I powiedziano , że gdyby pracowały 3 zgodnie z projektem i 2 siadły to byłoby 

nieszczęście, ale wytknięto mi od razu, że jest to niedopilnowane.  

 

Pan Radny Małaczyński -  proszę zamknąć tą dyskusję. 

 

Pan Wójt – zaopatrzenie w wodę jest bardzo ważne, bez prądu łatwiej wytrzymywać. 

 

Pan Radny Pawlak – proszę sporządzić notatkę z każdej czynności. 

  

Pani Skarbnik – Panu Marcinowi chodzi, aby pan miał tak przedstawiony temat, że jest to 

na piśmie jest  dokument i może spokojnie zagłosować. 

 

Pan Radny Jachimowski – o to mi chodziło. 

 

Pan   Soliński – podejrzewam, że Pan Gondek ma taką notatkę. 

 

Pan Radny Jachimowski - to jest podejrzenie, a ja podejrzewam że nie ma. 

 

Pani Przewodnicząca - poprosimy Pana Gondka, o taki protokół, kończymy tą dyskusję  

i przechodzimy do głosowania. 

 

Pani Skarbnik – czas nagli bardzo proszę o podjęcie tej uchwały. Na dodatkowe 

informacje  

i wnioski jest czas przed podpisaniem umowy. 

 

Pan Radny Buczkowski – jest jakaś logika na nad wszystkim jeśli jest ZUK to powinien 

odpowiadać za jakość inwestycji.   

 

Pani Skarbnik - za inwestycje odpowiedzialna będzie gmina, ale przy współdziałaniu 

ZUK, który jest naszym zakładem i razem z gminą będziemy nad tym czuwać. To jest 

mała gmina jesteśmy obciążeni, nie jesteśmy w stanie skupić się tylko na tworzeniu 

dokumentacji, bazujemy na zaufaniu. Nie możemy przerzucać się dokumentami. 

Poprosimy panią Martę  

o przygotowanie odpowiedniej odpowiedzi z ZUK. 

 

Pan Radny Jachimowski – niestety w tej radzie, to nie my nadużyliśmy zaufania, ale inna 

osoba. Nazwiska i imienia nie będę mówił, ale wiadomo kogo mam na myśli. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr X/52/2015 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej 2015r., którą przyjęto jednogłośnie   

                 13 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 
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b/ zaciągnięcia pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

Pani Skarbnik –już mówiłam wcześniej na temat obu uchwał. 

 

Pan Radny Jachimowski – dlaczego kwota jest zaokrąglona w ten sposób? 

 

Pani Skarbnik – to w celu równych rat, w podziale wychodzą grosze, żeby raty były  

w równych złotych. 

 

Pani Przewodnicząca - czy są pytania do Pani Zosi? 

 

Pan Soliński przekazał plan robót geologicznych do wglądu dla Pana Radnego 

Jachimowskiego. 

 

Pan Radny Hajdajenko – we wnioskach zapisane jest co jest niezbędne do wymiany. 

  

Pan Radny Nowicki – czy jesteśmy w stanie określić kto zawinił? 

 

Pan Radny Kruszakin – czyli te ujęcie teraz robione to będzie główne, a te co są  

to pomocnicze, czyli nigdy głównego nie wykonano. Błąd jest od początku. 

 

Pan Soliński - wodociąg zaczęło budować państwo, a samą  hydrofornię już budowano 

po zmianie ustroju przez samorządy Krzeszyc i Słońska, bez Witnicy. Miały być 3 ujęcia. 

Zasoby wodne okazały się dobre i stwierdzone, że wody jest wystarczająco dużo, żeby 

pokryć zapotrzebowanie.  

 

Pani Skarbnik – czy nie można filtru wyjąć i wymienić wcześniej, unikając awarii. 

 

Pan Radny Hajdajenko – przy starej technologii trzeba wszystko wyjąć, a obecnie 

wystarczy tylko przewiercić. Przy przewierceniu studni ograniczamy koszty. 

 

Pani Przewodnicząca - czy są pytania do Pana Jana? 

 

Pan Soliński- wróciłem z urzędu wojewódzkiego, mamy rozliczone protokoły suszowe. 

Wszyscy ci którzy, mieli powyżej 30 procent złożyli je w agencji, teraz dodatkowo 

agencja zwraca ostemplowane protokoły. To dla zainteresowanych pożyczką suszową, 

protokoły są odebrane. Czekamy na pieniądze bezpośrednio dla rolników z ARiMR. 200 

lub 400  

od ha. Protokoły są niezbędne w przypadku pożyczki do banku. 

 

Pan Radny Buczkowski – ostatecznie może dojść do tego, że zostanie tylko 50 zł na ha. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałę nr X/53/2015 w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Zielonej Górze, którą przyjęto jednogłośnie   

                 13 glosami za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu. 

Ad. 3 

Pani Przewodnicząca - Czy są wnioski lub zapytania? 
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Pan Radny Jachimowski - jak będzie kosztorys, będziemy mieli informację, jakie koszty 

poniesie zakład, a jakie gmina. Później to zakład będzie sprzedawał wodę. Chcę, aby było 

jasno napisane, jakie pieniądze wniesie ZUK, a jakie gmina. 

 

Pan Wójt – jeśli przestanie obowiązywać ustawa, że ZUK musi płacić podatek, to  jest 

szansa na obniżkę cen wody. 200 tyś. zostanie na inwestycje. 

 

Pani Skarbnik – po zmianie ustawy zwolniono tylko te nieruchomości należące do gminy 

i te grunty, które nie są użyte do działalności gospodarczej, a niestety ZUK zajmuję się  

dostarczaniem wody, a to jej  działalność gospodarcza. 

 

Pan Radny Jachimowski - żeby było to rozliczone - ile Gmina ile ZUK.  

 

Pani Skarbnik- woda to zadanie własne Gminy. 

 

Pan Radny Jachimowski - żeby liczyli się, że w drugim roku trzeba przymierzać się  

do nowej studni. 

 

Pan Wójt  - w przyszłym nie,  za dwa. 

 

Pan Soliński  – państwo dostajecie informację o dochodach ZUK i to jest  

w sprawozdaniach. 

 

Pan Radny Jachimowski - cały czas słyszymy od Gondka przy tych sprawozdaniach,  że 

ma wielką krzywdę gdyż musi płacić podatek, a teraz dostanie od Gminy Mikołaja.  

 

Pan Soliński – nie do końca, bo zaopatrzenie w wodę to zadanie własne Gminy. 

 

Pan Radny Jachimowski -  ile na inwestycje, wodociągi, a ile Gmina? 

 

Pan Radny Hajdajenko– wydaliśmy już ponad 20 tys. 

 

Pani Skarbnik – Pan Radny Jachimowski chce jasną sytuację po zakończeniu inwestycji. 

 

Pan Radny Jachimowski – ja Pana Gondka narzekania słyszałem już z 5 razy. 

 

Pan Radny Jachimowski – my płacimy więcej za wodę niż Słońsk. 

 

Pni Skarbnik – podatek jest obowiązkowy i nie można zwolnić. 

 

Pan Soliński – dotacja celowa na wybicie? 

 

Pan Radny Jachimowski – to czemu takiej pożyczki nie może wziąć ZUK. 

 

Pani Skarbnik -  Nie mają osobowości prawnej i nie mogą. Są zakładem organizacyjnym 

Gminy nie mogą zaciągać zobowiązań. A leasing operacyjny i raty bieżące to koszty,  

ciągnik jest w leasingu.  

 

Pan Radny Pawlak- kto po spłacie może kupić ciągnik Gmina czy ZUK? 
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Pan Radny Hajdajenko – z jakich środków? 

 

Pani Skarbnik -   ZUK, z własnych środków, gdy mają środki nadwyżkowe mogą część 

przekazać na inwestycję. 

 

Pan Wójt – kondycja naszego ZUK-u byłaby lepsza gdyby był wcześniej utworzony, 

najpierw obsługiwał nas Gorzów, potem Kostrzyn, ale jedni i drudzy zrezygnowali. 

 

Pan Radny Buczkowski - Proponowałem utworzenie ZUK-u za Dąbrosia 

 

Pan Radny Kruszakin – wyborcy nie dają spokoju, dlaczego woda jest tak droga? 

 

Pan Radny Jachimowski  Gorzów brał pieniądze za wodę ale nie inwestował. 

 

Pan Radny Hajdajenko – zamknięto zakład wodociągów w Gorzowie. 

 

Pan Soliński – w przypadku gdy ZUK wygeneruje nadwyżki, część tych środków musi 

wrócić z powrotem z powodu rosnących potrzeb zakładu. Brak generatora, bocznych 

zbiorników regulujących. Oczyszczalnia jest z 2002 roku i trzeba ja regenerować . 

dlatego część środków wracało sukcesywnie do ZUK-u. 

 

Pan Radny Jachimowski – szkoda , że te inwestycje nie były wcześniej. Są potrzeby,  

ale były błędne decyzje, na niepotrzebne inwestycje w tym roku jak przystanek czy 

szalety. 

 

Pan Radny Kruszakin- należy pozyskać środki od tych, co mają nielegalne ujęcia wody. 

 

Pan Wójt – każde gospodarstwo w ciągu roku ma obowiązek 2 razy w roku zdać ścieki, 

jeśli nie jest z skanalizowanej miejscowości. Pan Krysik z Sanepidu stwierdził  

po badaniach wody, iż ktoś z sołectwa Krasnołęg-Piskorzno –Świętojańsko zakaził wodę 

z wodociągu wpuszczając wodę ze swojego ujęcia. Szkoła nie może uruchomić stołówki. 

Pan Krysik dostał raport od Pana Gondka. Jednak żąda działań antyskarzeniowych, 

których koszt wyniesie około 80tys. zł. 

 

Pan Radny Musztyfaga – Wszyscy korzystamy z tej wody. 

 

Pan Wójt -  Krysik zamiast nam pomagać to przeszkadza. Dostał informacje z piątku na 

sobotę. Przyjechał dopiero w niedzielę i zastanawiał się co najpierw zamknąć: szkołę, 

gabinety lekarskie. Czy Pani Adamska może zamknąć szkołę na 2 miesiące?  A gabinety 

lekarskie należy zamknąć, bo może będzie lekarz wykonywał jakiś zabieg? 

 

Pan Radny Pawlak – jak często woda jest badana? 

 

Pan Radny Hajdajenko -  Regularnie 4 razy w roku wykonywane są szczegółowe badania 

oraz częściej w przypadku złych wyników. 

 

Pan Wójt - na bazie starej studni ktoś prawdopodobnie zrobił sobie szambo  

i nieumiejętnie podłączył do wodociągu. 
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Pan Radny Hajdajenko – osad normalny to około 6 bakterii w badanej próbce, a w 

próbach ze Świętojańska  jest ich 1000. 

 

Pan Radny Jachimowski – czy na wykopanie nowej studni potrzebne są jakieś 

pozwolenia lub decyzje? 

 

Pan Radny Jachimowski – tez wystąpię do gminy na pozwolenie na wybicie studni. 

 

Pan Radny Hajdajenko – ktoś wybije i powie, że wybił ją już 50 lat temu 

 

Pan Wójt – do 30 m nie trzeba zezwolenia z Gminy. 

 

Pan Radny Kruszakin – ja płaciłem 1.200.00 zł dobrowolne podłączenie się do ujęcia 

wody. 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady X sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 15.30. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 
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